
 1 

Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun 

 
 

ZÁPIS č. 2/2022 

z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 16. 5. 2022 

od 18.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu Beroun 
 

 

Přítomni:  

 

Členové komise: Mgr. Jan Piskáček, Ing. Jan Šimko, Ing. Viktor Burkert st., Michal Maryška, Jan 

Bečvář, Ing. Karel Přibyl, Mgr. Martin Šašek 

 

Omluveni: Mgr. Martin Onderka, Václav Koudela 

 

Hosté: Mgr. Květuše Slavíková – vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, Mgr. Dušan 

Tomčo – místostarosta města Beroun 

 

Zapisovatelka: Michaela Beranová 

 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Martin Šašek 

 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení  

2. Informace o plnění usnesení z předešlých jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun  

3. Prezentace Innovation Czech Sport 

4. Projednání dotačního programu na sportovní činnost v roce 2023 

5. Různé  

6. Závěr  

 

                                                    Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení 

           

Jednání komise zahájil a dále řídil předseda Mgr. Jan Piskáček. Předseda komise přivítal všechny 

přítomné členy a představil novou vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Mgr. Květuši 

Slavíkovou a pana místostarostu Mgr. Dušana Tomča. 

 

Předseda komise jmenoval zapisovatelkou Michaelu Beranovou a ověřovatele zápisu Mgr. Martina 

Šaška. 

 

Dále předseda konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 7 členů a komise je 

usnášeníschopná.  

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje program jednání v předloženém znění. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 
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K bodu 2 – Informace o plnění usnesení z předešlého jednání Rady a Zastupitelstva města 

Beroun 

 

Informace o plnění usnesení z předešlého jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun byla členům 

zaslána elektronicky a zároveň předložena na jednání. 

  

Komise pro sport a sportovní dotace bere na vědomí plnění usnesení z předešlých jednání Rady a 

Zastupitelstva města Beroun. 

 

K bodu 3 – Prezentace Innovation Czech Sport 

 

Předseda předal slovo panu Tomášovi Váňovi a Janu Morsteinovi z agentury Innovation Czech 

Sport.  

Pánové představili agenturu, jejíž hlavním cílem je získávání financí pro sportovní kluby ze 

soukromého sektoru. Agentura již spolupracuje s kluby např. v Praze 8, Praze 9, Kralupech nad 

Vltavou, Hořovicích či Komárově.  

 

Činnost agentury: 

- získávání partnerů; 

- vytvoření webových stránek, obsluha; 

- klubový market „e-shop“ – fan shop; 

- ICS dotace – poradenství při vyřizování dotačních programů; 

- inzerce pracovních pozic. 

 

Komise vyhodnotila činnost agentury jako přínosnou a doporučila odboru školství a volnočasových 

aktivit informovat sportovní kluby o jejich činnosti. 

 

K bodu 4 – Projednání dotačního programu na sportovní činnost v roce 2023 

 

Předseda komise přítomné informoval, že dotační program včetně příloh (žádost a příloha žádosti) 

byla všem členům zaslána před jednáním komise.  

 

Všichni členové komise se jednomyslně shodli na tom, že nastavené podmínky dotačního programu 

fungují správně, a proto není potřeba žádných úprav.  

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje dotační program „Poskytování dotací na 

sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2023“ v předloženém znění. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

K bodu 5 - Různé 

 

Předseda předal slovo panu Šaškovi, který přítomné informoval o problematice týkající se 

neexistence využitelného basketbalového hřiště ve městě Beroun.  

Město Beroun nedisponuje hřištěm s regulérními rozměry 28x15 plus 2 metry za každým košem a 

alespoň 1 metrem po stranách, na kterém by bylo možné hrát dlouhodobé soutěže. ČBF po 15 letech 

odebrala výjimku na hřiště 2.ZŠ a MŠ Preislerova, kde dosud basketbalový klub hrál své domácí 

zápasy. Od sezóny 2022/2023 tak berounští basketbalisté budou muset hrát své domácí zápasy v 

nové hale v Litni.  

Pan Šašek představil návrh na rozšíření již stávající tělocvičny na 2. ZŠ a MŠ Preislerova a zároveň 

navrhl, aby při výstavbě nové „auly“ byl brán zřetel na požadavky velikosti hřiště.  
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Pan Tomčo uvedl, že projekt na výstavbu tělocvičny „auly“ o rozměrech hřiště 18 x 9 na 2.ZŠ a MŠ 

Preislerova je již schválen.  

 

Pan Šašek konstatoval, že ačkoli opakovaně informoval město Beroun o výše uvedené problematice, 

město Beroun situaci nevzalo v dostatečný potaz a neuzpůsobilo tomu projektový návrh výstavby 

nové tělocvičny „auly“ na 2. ZŠ a MŠ Preislerova. Zároveň podotkl, že komise sportu nebyla 

dostatečně informována o plánované výstavbě. V této souvislosti zmínil město Klatovy, které 

disponuje 7 hřišti splňující kritéria pro pořádní soutěží a turnajů (např. MČR Veteránů). Město 

Beroun disponuje stejným počtem sportovišť jako město Klatovy (tělocvičny ZŠ a MŠ Beroun a 

střední školy) s tím rozdílem, že ve městě Beroun nelze sportoviště využívat k pořádání turnajů.  

 

Pan Maryška doplnil, že i oni, jako baseballový klub, využívají hřiště v Litni, jelikož v Berouně 

nejsou vhodné podmínky a ani Lokomotiva Beroun nebude otevírat novou halu, která bude 

vyhovovat podmínkám basketbalistů.   

 

Pan Tomčo informoval o možnosti výstavby nové městské haly v Berouně u vlakového nádraží. 

Jelikož se nejedná o pozemky města, ale Českých drah, je potřeba aby je nejdříve město Beroun 

odkoupilo (některé už města jsou).  

 

Vedoucí OŠVA paní Slavíková doporučila projednat problematiku absence odpovídající haly také ve 

školské komisi a následně předat informace Radě města Beroun.  

 

Komise navrhuje, aby se se sportovními subjekty při plánování nových tělocvičen, jejich 

rekonstrukcí a případně výstaveb sportovních hal ve městě Beroun, více komunikovalo. 

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje odboru školství a volnočasových aktivit 

projednat problematiku nedostatku halových sportovišť ve městě Beroun.  

Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se 0 

 

K bodu 6 - Závěr 

 

Další podněty a připomínky nebyly vzneseny. 

 

Na závěr poděkoval předseda komise všem přítomným za účast a oznámil, že termín příštího jednání 

komise bude oznámen emailem. 

 

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 19.30 hod. 

 

 

 

Zapsala: Michaela Beranová 

 

Ověřil: Mgr. Martin Šašek 

 

Předseda komise: Mgr. Jan Piskáček 


